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Interpelacja
W związku z licznymi prośbami mieszkańców Tereszewa, Szafami 

i miejscowości położonych na trasie dawnej linii autobusowej na terenie Gminy 
Kurzętnik (na trasie Nowe Miasto Lub. -  Brodnica przez Ciche). Zwracam się w 
imieniu tych mieszkańców o skorzystanie z tzw. Programu Piątki Kaczyńskiego -  
„przywracania lokalnych połączeń autobusowych”.
Ze wstępnych informacji pozyskanych na wspólnych komisjach Rady Gminy 
Kurzętnik -  Gmina chętnie partycypowałaby w kosztach związanych z 
przywróceniem takiego połączenia. Jeżeli chodzi o trasę przejazdu to na początku 
wystarczyłyby dwa kursy busa przez Tereszewo do Partęczyn (do południa i drugi po 
południu).
Takie przywrócenie połączenia poprawiłoby możliwości dojazdowe mieszkańców. W 
tej chwili nie kursują tam żadne środki komunikacji. Szczególnie osoby starsze i 
dzieci mogłyby skorzystać z takich możliwości transportu. Również mieszkańcy 
Nowego Miasta i okolic mieliby możliwość dojazdu do Ośrodka Wypoczynkowego w 
Partęczynach (propozycja kursu do Partęczyn w porze wiosna-jesień) w porze 
zimowej wystarczą dwa kursy do Tereszewa.
Sfinansowanie tego typu kursów w naszym powiecie przy dofinansowaniu ze 
środków zewnętrznych w tym sąsiadujących gmin nie obciążyłoby znacznie budżetu, 
a wpłynęłoby znacznie na poprawę komunikacji ludzi starszych, młodych oraz osób 
nie posiadających własnego środka transportu.
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